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company designed the trial version of our D-GAI-F-01 prep guide for all people.
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D-GAI-F-01 exam?
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NEW QUESTION: 1図表Aは、次のタイプのシーケンスアクティビティの例です。A. 数学的分析図
B. プロジェクトスケジュールネットワーク図C. 優先順位図D. 矢印上のアクティビティ図Answer:
C

NEW QUESTION: 2Ihr Netzwerk enthält eine Active Directory-Domäne mit dem Namen
contoso.com. Die Domäne enthält einen domänenbasierten DFS-Namespace (Distributed File
System) mit dem Namen Namespace1, für den die access-based Enumeration aktiviert ist.
Namespace1 hat einen Ordner namens folder1. Ordner1 hat das Ziel \ Server1  Ordner1.Die
Berechtigungen für Ordner1 werden wie in der folgenden Tabelle gezeigt konfiguriert.
Access-based Enumeration ist für die Freigabe von Folder1 deaktiviert.Sie müssen
sicherstellen, dass sowohl Benutzer1 als auch Benutzer2 Ordner1 sehen können, wenn sie auf \
Contoso.com  NameSpace1 zugreifen.Was sollte man tun?A. Weisen Sie Benutzer1 die
Leseberechtigung für Freigabe für Ordner1 zuB. Führen Sie das Cmdlet Set-DfsnFolderTarget
aus.C. Weisen Sie Benutzer1 die NTFS-Leseberechtigung für Ordner1 zuD. Weisen Sie Benutzer2
die DFS-Leseberechtigung für Ordner1 zu.Answer: CExplanation:ExplanationReferences:
https://docs.microsoft.com/en-us/windows-server/storage/dfs-namespaces/enable-access-ba
sed-enumeration-on-a

NEW QUESTION: 3You are developing a SQL Server Analysis Services (SSAS) tabular project.
The model has tables named Invoice Line Items and Products.The Invoice Line Items table has
the following columns:* Product Id* Unit Sales PriceThe Unit Sales Price column stores the unit
price of the product sold.The Products table has the following columns:* Product Id* Maximum
Sales PriceThe Maximum Sales Price column is available only in the Products table.You add a
column named Is Overpriced to the Invoice Line Items table. The Is Overpriced column must
store a value of TRUE if the value of the Unit Sales Price is greater than the value of the
Maximum Sales Price. Otherwise, a value of FALSE must be stored.You need to define the Data
Analysis Expressions (DAX) expression for the Is Overpriced column.Which DAX formula should
you use? (Each answer represents a complete solution.Choose all that apply.)A. Option DB.
Option AC. Option CD. Option BAnswer: C,D



NEW QUESTION: 4A. Option DB. Option CC. Option AD. Option BAnswer: C
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